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SVARSTOMA: FSK posėdžio informacija 

NUTARTA:  

1. Norima, kad dėstytojai pradėtų aktyviau dalyvauti Erasmus+ programose. Kreipiasi į SA su 

klausimu, kokie pasiūlymai kaip pritraukti dėstytojus aktyviau įsitraukti į dalyvavimą. 

2. Programoje dėstytojai tam tikrą laiką turi ten išdėstyti paskaitas nuotoliu ir pratybas. 

Problema kyla iš to, kad tam tikros komandiruotės trunka vos porą dienų ir keliauti atrodo 

nepraktiška, dėstytojams grįžus reikėtų atidirbti už praleistas dienas arba paskaitas daryti 

nuotoliu, jas įrašyti. 

3. Siūlome viešinti daugiau įvairių pasiūlymų, pasirinkimų dėstytojams į kurias šalis gali 

važiuoti, surinkti keliavusių dėstytojų patirtis ir jomis pasidalinti su kitais dėstytojais.  

4. Daryti apklausas dėstytojams, pradėti nuo anglų grupių dėstytojų. 



1. Daugiau platinti informaciją apie Erasmus + išankstinę praktiką studentams, nes daugelis apie 

šią galimybę nežino. Svarstoma pavasarį SARK ir RsV komitetų pagalba pradėti viešinti apie 

išankstinę praktiką.  

2. Išankstinė praktika prasideda nuo Lapkričio 21d.  

1. Yra siekiama leisti apklausas absolventams apie jų veiklas, taip sudarant ryšį ieškant 

socialinių partnerių. 

1. Skundai dėl apklausų apie dėstytojus. Buvo pašalinta privalomas apklausos pildymas ir iš to 

kilo problema, kad niekas jų nebepildo. Problemos sprendimo pasiūlymas per paskutines 

pratybas dėstytojas praneštų studentams apie apklausos pildymą, informuoja juos kodėl tai 

yra svarbu, duotų tam 10min paskaitos laiko. Šios apklausos papildytų seniūnų laiškų 

problemas ir padėtų gerinti studijų kokybę Vilnius Tech. Siūloma padaryti apklausos langelį 

Mano Vilnius Tech sistemoje. 

 

SVARSTOMA: Senato posėdžio informacija (Augustė Buivydaitė) 

NUTARTA:   

Senato posėdis 12-06: 

1. Patvirtintas naujas senato narys - AGAI dekanas L. Juknevičius. 

2. Suteikti 1 docento ir 3 profesoriaus pedagogų vardai.  

3. Alumnų bendruomenė: 

 Studentai siūlė sukurti vieną bendrą universiteto alumnų klubą;  

 Tebu alumnai patys nusprendžia kokio tipo nori klubo, bendro, ar fakultetais; 

 Patvirtintas alumnų bendruomenės kūrimo planas. 

4. Ž. S- Pačiauskienė pristatė universiteto išorinio vertinimo rezultatus: 

 Buvo pateikta apeliacija universiteto įvertinimo rezultatams, tačiau į šią apeliaciją 

neatsižvelgė; 

 Universitetas akredituotas 7 metams; 

 Visi dekanai turi vertinimo išvadas, rekomendacijas ir apeliacijos turinį; 

 Bus kuriama darbo grupė, kuri iki balandžio pradžios turi sukurti pateiktoms 

rekomendacijoms įgyvendinti. 

 

 

 



SVARSTOMA: Visuotinių mokymų informacija 

NUTARTA:  

Visuotiniuose mokymuose naujoji komandą išklausė lektorių paskaitas apie lyderystę, komandinį 

darbą ir SA buvę koordinatoriai pasidalino savo patirtimis. Vicepirmininkė mokymuose jautėsi 

užtikrinta savo žiniomis, kurias sėmėsi iš Augustės Buivydaitės, pasitvirtino sau, kad atlieka savo 

funkcijas tvarkingai ir pasikėlė savo kompetenciją. Rinkodaros koordinatorius sužinojo apie 

naujus reklaminius įkainius, pasikėlė savo kompetenciją ir buvo pagirtas dėl savo žinių bagažo. 

SARK koordinatoriai nagrinėjo bylas, savo žiniomis dalinosi su kitais SARK koordinatoriais, 

padėkojo Augustei Ižganaitytei už gerą paruošimą. ŽIK‘ai mokymų metų galvojo idėjas ir naują 

konceptą rudens ir pavasario mokymams. Dabar mokymai bus koncentruoti į problemų 

sprendimą. Išsiaiškino savo pareigybes, gavo idėjų žaidimams.  

RsV koordinatorė irgi labai džiaugėsi savo mokytoja Enrika Jauraite, nes ji jai sukrovė puikų 

žinių bagažą, kuriuo ji gali didžiuotis. Iš mokymų išsinešė žinių apie maketų kūrimą. 

 

SVARSTOMA: Veiklos planas 

NUTARTA:  

Pradėtas pildyti veiklos planas, kuris po to bus viešinamas SA grupėje, kur visi nariai galės 

stebėti vykdomas veiklas ir jų laikus. Planas visos kadencijos metu yra koreguojamas ir pildomas, 

todėl visada galime planuoti naujas veiklas. Bus bendras atstovybės veiklos planas, taip pat 

kiekvienas komitetas turės savo atskirą veiklos planą. 

 

SVARSTOMA: Grand Christmas 2022 

NUTARTA:  

Grand Christmas vyks Gruodžio 15d. Pradedame rinktis 19h., oficiali pradžia 20h., Bare 

„NArauti“ (Konstitucijos pr. 23). Buvo supildytos nominacijos praėjusioms koordinatorių 

kartoms ir dabar yra paskelbta apklausa SA grupėje, kurioje balsuoti pirmakursiai deja negali. 

Renginio metu vyks žaidimas su dovanėlėmis, todėl galima atsinešti savo dovaną, kuria po to 

susikeisite su kitu SA F nariu. Renginyje dalyvauja Alumni, SA F nariai, vyksta programa su 

koncertu, vyksta Kalėdinis konkursas „Gražiausia Kalėdinė apranga“ 

 

 

 

 



SVARSTOMA: Velniop sesija 

NUTARTA:   

Velniop sesija – kiekvienais metais organizuojamas renginys su TIF‘ais, kuris vyksta po sesijos 

klube. Pagrindiniai svarstomi dalykai: data, vieta(galbūt vasario 2d.), ar vis dar daryti su TIF‘ais 

ar daryti vieniems. Renginys akademinės prasmės neturi, bet leidžia atsipalaiduoti SA F nariams 

po sesijos, jis atneša daug lėšų. Renginio organizavimo metu RsV ir rinkodaros komitetai gauna 

daugiausiai darbo. Svarstyta renginį nukelti po antros sesijos, bet vis dėl to nuspręsta daryti 

žiemą, o ne vasarą (po pirmos sesijos). 

 

SVARSTOMA:  Bendra fotosesija 

NUTARTA:  

Bendra fotosesija visos SA VVF. Bus fotografuojamas kiekvienas atskirai ir bendra narių 

nuotrauka. Fotografuos Karolina Kardokaitė. Ji vyks gruodžio 13d. per ilgąją pertrauką. 

 

SVARSTOMA: Komunikacija grupėse ir chatuose 

NUTARTA:  

Kai yra rašoma svarbi informaciją facebook‘o grupėse ir chatuose prašome reaguoti ir duoti 

feedback‘ą. Koordinatorių žinutės grupėse yra labai svarbios ir jie labai laukia jūsų reakcijų, ypač 

dėl dalyvavimo jų susirinkimuose.  

 

SVARSTOMA: Eglutės įžiebimas 

NUTARTA:  

Eglutės įžiebimas vyks Gruodžio 14d. 13:45 (per ilgąją pertrauką) 6 aukšte.  

Renginio eiga: 

1. Vedėjai (Paulina ir Gediminas) pristato renginį 

2. Padainuoja Laura 

3. Pakviečiam dekanę tarti žodį 

4. Dekane pašneka  

5. Padainuoja SA 

6. Pirmininko (Gijas) žodžiai 

7. Renginio uždarymas (priminimas apie sveikinimų lentą) 



Nuspręsta dainuoti dainą „Švęsim Kalėdas kartu“, prašoma, kad SA nariai atsineštu kokių nors 

vaišių pvz. sausainių. Reikės pagalbos puošiant 6 aukštą, darant sveikinimų lentą. Nuspręsta 

pradėti puošti pirmadienį (Gruodžio 12d.) po paskaitų.  

 

SVARSTOMA: Koordinatorių žodis 

NUTARTA:  

Vicepirmininkė: 
1. Lapkričio 24d. Vyko trečio kurso seniūnų susirinkimas. 

2. Lapkričio 25d. dalyvavo SKVC dėl Finansų inžinerijos (kur buvo vertinimą ši studijų 

programa, mano manymu, universitetas tikrai gerai pasirodė, bet dar feedbacko jokio 

neturime) 

3. Lapkričio 28d. ir 29d. dalyvavo SA filmų vakaruose. 

4. Gruodžio 2-3d. dalyvavo visuotiniuose mokymuose, kuriuose įgyjo dar daugiau žinių apie 

vicepirmininkės pareigas, pradėtas rašyti metų vicių veiklos planas (Juose apsilankė ir 

Augustės (Buivydaitė ir Baravykaitė), su CB vice pradėtas pildyti veiklos planas ir 

suplanuotas susirinkimų laikas.  

5. Gruodžio 5d. vyko pirmo ir ketvirto kurso seniūnų susirinkimai.  

6. Taip pat su Studijų prodekane sutarta, kad gruodžio 12d. 13:50 vyks seniūnų susitikimas 

su administracija. 

Rinkodara: 

1. Dalyvavo visuotiniuose mokymuose, buvo pranešta, kad keisis kainoraštis, vyko keli 

workshop‘ai., 

2. Turėsime labai komunikuoti kartu su RsV, tai turėsime ir bendrų susirinkimų. 

3. Pradėtas ir įpusėtas pildyti rinkodaros veiklos planas. 

4. Turėjo pokalbį su METCO OUTOTEC LITHUANIA atstovėmis (senior HR manager ir 

senior HR), buvo susidomėjusios praktikos vietomis ir entry level darbo pasiūlymais, 

kuriuos galime jiems pasiūlyti. Ir viena kompanija galvoja pasireklamuoti per mūsų 

atstovybės soc. tinklus, tai vyksta derybos. 

RsV: 

1. Lapkričio 28d. vyko RsV susirinkimą, rašėme kvietimą į eglutės įžiebimo šventę, visiems 

puikiai pavyko. Buvo pasiviešintas kvietimas.  

2. Dalyvavo visuotiniuose mokymuose, kuriuose pagilino savo žinias, išmoko naujų dalykų 

(pvz: naujas instagramo feedo maketas, kaip kif),  



3. Padarytas veiklos bei viešinimo planas. Viešinimo planas bus paviešintas RsV grupėje, 

taip žinosime kada ir kokius darbus reikia nudirbti. 

SARK: 

1. Nuo paskutinio susirinkimo vyko SARK vidiniai mokymai apie apklausas, kaip jas daryti, 

bei buvo papasakota, kokias atsakomybes ir pareigybes turi SARK komitetas. 

2. Tada vyko studentų- kuratorių apklausos apibendrinimas. 

3. Dalyvavo visuotiniuose mokymuose.  

ŽIK: 
1. Buvo surengti filmų vakarai, kuriuose žiūrėjome Fast & Furiuos filmus. Buvo surengti 

trys vakarai su skirtingais teminiais užkandžiais. 

2. Buvo išsiųsti pakvietimai atstovybėms į eglutės įžiebimą. Gruodžio 7d. eisime pakviesti 

TIF,FMF,APF, SF,EF, CB SA gyvai. 

3. Buvo pakviesti ALUMNI i Kalėdinį vakarėlį, taip pat labai skatiname visus aktyviau vesti 

pinigėlius ant sodybos ir kviesti savo draugus, kitus SA narius prisijungti. Vakarėlyje bus 

christmas special programa su žaidimais ir veiklomis, todėl nuobodu tikrai nebus. 

4. Angelas- Pradėtas vykdyti žaidimas angelas. Renkame feedback‘ą ar žmonės sulaukia 

dovanėlių ir ar patys jas pradėjo ruošti. 

5. Dalyvavo visuotiniuose mokymuose. 

 

SVARSTOMA: MD’23 darbų paskirstymas 

NUTARTA:  

Manage days susirinkimai prasidės kitokia tvarka, nes nebėra laiko. Bus paskelbta nauja 

apklausa, kurioje reikalingas kiekvieno aktyvumas, kur siūlysite savo veiklas, lektorių ir komikų 

pasiūlymus, ją pildome iki pirmadienio . Sulaukti pasiūlymai buvo nekviesti politikų, nes tai 

nebuvo vykusi idėja. Antrą dieną vyks protmūšiai. Toliau sprendžiamas koncepto planas. 

Apklausa dėl temos ir klausimų. Rasti uždarymui vietą darbas tenka Martynui, o protmūšio 

rinkodarai. Rinkodara yra atsakinga už rėmėjų radimą dovanoms ir apdovanojimams. 

Nominacijos – metų dėstytojas (Paulina). Maketai – logo, tentas, protmūšio, uždaromojo vakaro. 

Protmūšio klausimus daro SARK‘as. 

 


